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Råd: Sørnes menighetsråd 
Møtested: Sørnes kirke , stor menighetssal 
Dato: 14.12.2021 
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2 Søknad om liturgiske møbler er godkjent og sendt på anbud  

3 Oversikt over gudstjenester våren 2022  

4 Tilskudd fra bispedømmet til oppussing av ungdomskjeller  

5 Juletrefest i januar 2022 utgår pga smittesituasjonen  

6 Kveld for frivillige i gudstjenesten 27.januar  

7 Litt orientering rundt personalsituasjonen  

21/011 Eventuelt  

 
 
  



Side 3 av 7 

 

21/050 Godkjenning av innkalling 
 
Innkalling foreslås godkjent 
 
 
 
Godkjent 
 
SMR - 21/050 Vedtak: 
Innkalling godkjent. 
 
 
 

21/051 Godkjenning av referat 
 
Referat foreslås godkjent. 
 
 
 
Godkjennes. 
 
SMR - 21/051 Vedtak: 
Referat fra forrige møte godkjent. 
 
 
 

21/052 Datoer for MR møter våren 2022 
 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås at datoene for menighetsrådsmøter i første del av 2022, som 18.januar, 
22.februar, 29.mars, 26.april, 24.mai, 16.juni (torsd) og 16.august, blir vedtatt. 
 
 
 
 
Det kan godt hende at januar-møtet blir digitalt. 
 
SMR - 21/052 Vedtak: 
Foreslåtte datoer for menighetsrådsmøter i første del av 2022, som 18.januar, 22.februar, 
29.mars, 26.april, 24.mai, 16.juni (torsd) og 16.august, ble vedtatt. 
 
 
 

21/053 Valg av leder og nestleder for menighetsrådet 2022 
 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås å foreta et skriftlig flertallsvalg av leder og nestleder for Sørnes menighetsråd for 
neste år, 2022.  
 
 
 
 
Det ble holdt skriftlig avstemming. Andreas ble enstemmig stemt som leder og Liv Reidun ble 
enstemmig stemt som nestleder. 
 
SMR - 21/053 Vedtak: 
Menighetsrådet foretok skriftlig valg av sine ledere: Det ble vedtatt at Andreas fortsetter som 
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leder og Liv Reidun fortsetter som  nestleder. Begge ble enstemmig valgt. 
 
 
 

21/054 Opprette komité for sosiale arrangement beregnet for voksne,  i henhold 
til strategidokument 
 
Forslag til vedtak: 
Det nedsettes en komité der menighetsrådet og stab er representert ved Turid Marie, 
Andreas og Silje for å se på forslag for å gjennomføre strategien i praksis. 
 
 
 
Det kom inn innspill og tanker som noen forslag til hva disse sosiale arrangementene for 
voksne kan inneholde eller være: 
 
- Det bør være ca et arrangement pr måned (2 arrangement pr  semester er lite).  
- Kartlegge folk sin ønsker: mannsgruppe/ kvinnegruppe, spill-kvelder. Eller bare sosialt i 
kirka. 
- Bør kanskje ha en grunn til å invitere inn, et tema eller noe? 
- Kanskje noe som dåpsfolk kan inviteres å komme på? 
- Ha et konsept med å dekke et langbord som en samles rundt og deler et måltid med noen 
en ikke kjenner fra før. 
- Ha en sosial anledning å invitere folk inn i, slik at de blir værende i menigheten. Lettere å 
rekruttere frivillige fra.. 
- Kan husfellesskapene kobles på? (både å gå og arrangere) 
- Når ungene har blitt større og kontaktflaten mellom de voksne rundt barn minker: folk som 
kjenner hverandre fra før som ønsker en møteplass. 
- Sørnes er en åpen og inkluderende kirke: invitere folk inn. 
- Kan et Alpha-kurs være en idé? Det er lavterskel på å bli med på og en samles rundt tema 
rundt tro og e måltid i en periode (ca 10 ganger). 
 
Siden smittesituasjonen tilsier at vi ikke kan åpne for større arrangement ennå, så har vi 
ennå god id til å tenke ut noe. 
 
 
 
 
SMR - 21/054 Vedtak: 
Menighetsrådet vedtar at foreslått komité bestående av Turid Marie, Andreas og Silje ser på 
forslagene og jobber med å sette planen om "sosiale arrangement for voksne" ut i praksis. 
 
 
 
 

21/055 Samlesak for meldinger 
 
 
 
 
 
 
 
SMR - 21/055 Vedtak: 
Samlesakene ble tatt som orienterinssaker, bortsett fra MS 6 som ble et vedtak. 
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1 Undersøkelse av sør-øst vegg pga lekkasjer 
 
Forslag til vedtak: 
Sak tas til orientering. 
 
 
 
 
 
 
SMR - 1 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

2 Søknad om liturgiske møbler er godkjent og sendt på anbud 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 
 
Anbud sendes rett over nyttår . Denne infoen kom etter saken var laget. Innkjøpsavdelingen 
til kommunen trengte litt mer tid på å lage klart konkurransegrunnlaget. 
 
SMR - 2 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

3 Oversikt over gudstjenester våren 2022 
 
Forslag til vedtak: 
Oversikten over kommende gudstjenester tas til orientering. 
 
 
 
 
Silje orienterte litt om gudtjenester for våren 2022.  Med smittesituasjonen så kan det se 
usikkert ut om familiegudstjeneste den 09.01.22 kan la seg gjennomføre. Vi må se an 
situasjonen. 
 
Silje orienterte videre om at dersom konfirmsjonene blir utsatt på våren igjen, så bør vi 
vurdere å permanent ha konfirmasjoner på høsten. Da kunne en ha litt mer tid til 
undervisning og leir på våren/ sommeren. Men dette må i så fall tas på et senere tidspunkt, 
dersom det blir aktuelt. 
 
 
 
SMR - 3 Vedtak: 
Oversikt over datoer for gudstjenester våren 2022 er tatt til orientering. 
 
 
 

4 Tilskudd fra bispedømmet til oppussing av ungdomskjeller 
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Forslag til vedtak: 
Saken vedrørende pengestøtte tas til orientering. 
 
 
 
 
 Arne sa at han og Jone kommer til å jobbe tett. Skal få brukt pengene innen fristen. 
Daglig leder skal deretter dokumentere det i rapporten til bispedømmet. 
 
 
SMR - 4 Vedtak: 
Saken er tatt til orientering. 
 
 
 

5 Juletrefest i januar 2022 utgår pga smittesituasjonen 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas som en orientering. 
 
 
 
 
Det ble orientert om at juletrefest blir avlyst, noe som er veldig forståelig med denne 
smittesituasjonen. 
Det ble også informert om at nyttårsfesten for seniorer (skulle være 09.01.22) blir avlyst. 
 
SMR - 5 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

6 Kveld for frivillige i gudstjenesten 27.januar 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 
 
Denne festen for frivillige må vurderes utifra forholdene rundt smittesituasjonen. 
Menighetsrådet er positive til en slik kveld og prest/kantor/DL sender invitasjonen når det ser 
ut til å bli mulig (blir nok ikke tidlig i januar, slik som først forespeilet). 
 
 
SMR - 6 Vedtak: 
Menighetsrådet vedtar forslaget om at prest/kantor/DL inviterer frivillige i gudstjenesten til en 
inspirasjonskveld etter nyttår/ på våren, når forholdene ligger til rette for det. 
 
 
 

7 Litt orientering rundt personalsituasjonen 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
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Daglig leder informerte om sykemelding i staben og hvordan vi håndtere det. 
 
SMR - 7 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

21/011 Eventuelt 
 
 
 
 
 
Det kom 4 saker til eventuelt: 
1)Julaften; 
Det foreslås å ha de oppsatte to gudstjenestene kl 13.30 (opprinnelig kl 14.00) og 16 og å ha  
åpen kirke mellom disse to (dersom det er lov innenfor reglene). 
 
2) Lysmessen den 19.desember er avlyst og en vurderer nå om en skal avlyse eller ha 
kveldsgudstjeneste samme dato kl 19. Silje skal tenke på det. 
3)Menighetsuken 2022: 
Hva gjør vi med basar dersom smittesituasjonen fortsetter og det er antallsbegrensinger? Og 
kan vi få en kompensasjon dersom antallsbegrensninger på Garness konserten 10.februar? 
Menighetsrådet lar det være opp til menighetsuke.komitéen om å ta gode vurderinger og 
valg her. 
4)Menighetsrådsledere i Solakirkene har fått brev fra Ræge menighetsråd angående sak om 
å redusere daglig leder- stillingen i Ræge menighet til  80% ( er pr idag 100 %) ved utlysning 
av ny daglig leder stilling, når nåværende DL trer av i februar/mars.  Daglig leder i Ræge har 
sagt selv opp, på grunn av jobbbytte.  
Man har lyst å høre fra fellesrådet om dette er vedtatt av samlet FR? Det ble gitt et svar fra 
medlemmer fra FR om at det kun er et forslag det ses på. Det er altså ikke vedtatt, men på 
grunn av stram økonomi måtte også dette forslaget ses på.  
Brevet fra Ræge MR ble kun sendt som informasjon. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
SMR - 21/011 Vedtak: 
Evntuelt-sakene ble tatt til orientering. 
 
 
 


